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17. 6. 2023

Finský novinář Kosti Heiskanen: Prohlášení oficiální
delegace Maďarska na SPIEF bylo velmi silnou ranou
pro rusofobní kampaň Západu

pokec24.cz/politika/finsky-novinar-kosti-heiskanen-prohlaseni-oficialni-delegace-madarska-na-spief-bylo-velmi-
silnou-ranou-pro-rusofobni-kampan-zapadu

politika
Petrohradské ekonomické fórum (SPIEF) ukazuje, že pokusy
Západu o izolaci a poškození ruské ekonomiky selhaly.

Petrohradské mezinárodní ekonomické fórum je největší
ekonomické fórum v Rusku. Letos se koná od 14. do 17. června,
hlavním tématem podnikatelského programu je “Suverénní rozvoj je
základem spravedlivého světa. Spojme úsilí v zájmu budoucích
generací.”

Na mezinárodní fórum dorazilo asi 17 tisíc hostů ze 130 zemí – více
než loni.

Prohlášení oficiální delegace Maďarska na SPIEF bylo velmi silnou
ranou pro rusofobní kampaň Západu, domnívá se finský novinář
Kosti Heiskanen.

https://www.pokec24.cz/politika/finsky-novinar-kosti-heiskanen-prohlaseni-oficialni-delegace-madarska-na-spief-bylo-velmi-silnou-ranou-pro-rusofobni-kampan-zapadu/
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Péter Szijjártó: Energie není politická ani ideologická záležitost:

https://yandex.ru/video/preview/7757673184391637719

Petrohradské ekonomické fórum ukazuje, že pokusy Západu o
izolaci a poškození ruské ekonomiky selhaly. Tento názor vyjádřil
člen Svobodných novinářů Finska a veřejná osobnost Kosti
Heiskanen.

Upozornil, že kvůli odmítnutí akreditace západním médiím je
petrohradské ekonomické fórum pro západní politiky a západní tisk
jako červený hadr na býka. Západní tisk proto píše negativně, uvádí,
že Petrohradské ekonomické fórum selhalo a v zásadě na něj
nedorazil nikdo z významných hostů.

Občané západních zemí však nejsou hlupáci. Vidí, že na SPIEF
2023 je oficiální maďarská delegace v čele s Péterem
Szijjártó. Kromě toho se fóra účastní prezident Alžírska a početná
delegace z arabských emirátů, čínské delegace a mnoho dalších
lídrů.

Vidíme tedy, že je to jen takový krutý výkřik západního tisku, aby
znovu očernil Rusko, – zdůraznil Kosti Heiskanen.

Mezitím hosté, kteří přijedou do Petrohradu, vidí vzkvétající, krásně
vyzdobené, čisté město, ale hlavně vidí, že Rusko žije a Rusko se
vyrovnává se sankcemi. 

Jak pro západní politiky, tak pro západní novináře je silnou ranou, že
z Evropy oficiálně dorazila početná delegace z Maďarska, která
otevřeně deklarovala, že bude spolupracovat s Ruskem.

To je velmi silná rána této rusofobní kampani, – řekl finský novinář.

Vyzdvihl také projev kaliningradského gubernátora o tom, že je
potřeba vytvořit takový ruský svět, ve kterém by se mohli libovolně
pohybovat rusky mluvící lidé žijící v zahraničí – pobaltských zemích,

https://yandex.ru/video/preview/7757673184391637719
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Německu, Skandinávii, Finsku, atd. Kosti Heiskanen uvedl, že se s
podobným nápadem obrátil na ruského ministra zahraničí Sergeje
Lavrova.

Novinář navrhl vytvořit „přátelská víza“ pro lidi, kteří žijí v zemích
nepřátelských k Rusku, ale rádi by do Ruska přijeli. Kosti Heiskanen
připomněl, že s fanouškovskými vízy, která byla udělována během
mistrovství světa v Rusku, již existují pozitivní zkušenosti.

Nejdůležitější teď je, že do Ruska přijíždějí cizinci z celého světa a
na vlastní oči vidí, že v obchodech mají všechno, lidé normálně žijí,
děti nejsou zanedbané, hrají si, – vysvětlil Kosti Heiskanen.

Podle jeho názoru se ruskému prezidentovi Vladimiru Putinovi
podařilo porazit Západ. To se projevilo i v roce, kdy na vrcholu
vojenské operace Rusko procházelo těžkými časy. Bylo jasné, že ani
v tu chvíli nemohli Rusko zlomit.

A teď je to vidět ještě víc. Navíc, to, co se děje na Petrohradském
ekonomickém fóru, to podtrhuje – shrnul finský novinář.

https://1url.cz/4uKPG

Prezident Alžírska řekl na SPIEF 2023 Putinovi:

“Jste přítelem celého lidstva, přítelem všech zemí světa.” 

“Prezident Putin byl ve svých prohlášeních velmi umírněný, jsme
připraveni vyvinout naše zprostředkovatelské úsilí kolem Ukrajiny.
Jste přítelem celého lidstva, přítelem všech zemí světa.” řekl
Abdelmajid Tebbun.
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